
AFTER a BEFORE 
 
Nebojte, samozřejmě nezůstane jenom u těch tří hlavních spojek, které jsme společně prošli, 
těšit se můžete na spoustu dalších krásných spojek. A první „z dalších“ je prosím spojka after. 
 
Časovou spojku after používáme tehdy, pokud chceme říci, že něco bylo či bude po určitém 
čase. 

• after summer (po létě) 
• after our discussion (po naší diskuzi) 
• after we met (potom, co jsme se setkali) 

 
„Kolegu“ předložky after, tedy before, používáme tehdy, pokud chceme vyjádřit, že něco se 
stalo či stane před určitým časem (bodem v čase). 

• before you come back (před tím, než se vrátíš) 
• before April (před dubnem) 
• before it is too late (před tím, než bude příliš pozdě) 

 
A jako vždy tu teď máme tři opakovací/ukazovací kompletní věty: 

• We have to do it after she leaves but before he comes back (Musíme to udělat potom 
co ona odejde, ale než se on vrátí) 

• I am sure it was before I met you (Určitě to bylo před tím, než jsem tě poznal) 
• She wants to do it after the wedding, and he wants it before that (Ona to chce udělat 

po svatbě a on to chce před tím) 
 


